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Fraværende: Mathilde Højsted Andresen 
 
Mødeleder: Caroline Schousboe 
 
 
(O): Orienteringspunkt, (D): Drøftelse, (B): Beslutningspunkt. 

Pkt. 1 (B)  
Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

Pkt. 2 (B)  
Godkendelse af referat fra 20/6-
24 

Godkendt 

Pkt. 3 (O) 10 min 
Meddelelser 

Skolen/medarbejderne: 

- Ansættelser – vi har ansat to nye lærere i 
udskolingen. Oliver – HDS og engelsk og 
Mette Mai- dansk, HDS og læsevejleder. 
Malene og Elizabeth er begge ansat i 
barselsvikariater på mellemtrinnet. Frida 
barselsvikar i udskolingen stopper og vi har 
ansat Molly i stedet  

- Skemaer – det har været svært at lægge 
skemaer og bevare parallellægning af 
fagene, da der er 2 årgange med 4 klasser 

- Valgfag 9. årgang – alle har fået 1. eller 2. 
prioritet. Der er p.t 4 børn, der er fritaget 
grundet eliteidræt. Følgende fag er udbudt: 
Skak (2 hold), Cambridge engelsk, Boldspil 
i verdensklasse, Drama, Contempoary Art, 
Smagen af Italien, Kost, HDS (2 hold)    

- Valgfag 7. årgang – alle har fået deres 1. 
eller 2. prioritet med undtagelse af 1 elev, 
som der er talt med og som er kommet 
sammen med nogle venner på HDS. Vi har 
i år et lille HDS hold og et relativt stort 
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musik- og billedkunsthold. Kost er, som det 
plejer, et meget populært hold. 

Eleverne: 

Vi har ikke afholdt elevrådsvalg endnu. Paw som er 
ansvarlig er på barsel og Hanne er ikke nået dertil 
endnu. Hanne igangsætter valg samt tager sig af 
det første elevrådsmøde. 

Nyt fra formanden: 

Der har været Skoleforumsmøde med alle 
skoleledere i forhold til fordelingsmodellen. 
Fordeling på klasser og ikke så meget på elever. 
Forvaltning og politikere hørte for og imod – 
enighed om, at det er vigtigt med løbende 
justeringer/tilpasninger. 

Uanset tildelingsmodel – justerer man fremadrettet, 
så vi får pengene pr. 1. januar og ikke fra 
skoleårets start. 

Nyt fra årgangene: 

1.årgang – status på hegnet og togbanen. Mette 
har hørt, at der kommer et permanent hegn. Hun 
følger op på det. 

Trivselsmålingen på DR´s hjemmeside. Obs på at 
DR fremhæver, at eleverne svarer, at lærerne ikke 
møder til tiden (også i løbet af dagen).  
Skolen vil undersøge, hvordan de konkrete tal for 
BS ser ud. 

Pkt. 4 (O) 10 min 
Intro til bestyrelsesarbejdet 

Caroline introducerer til arbejdet – se vedhæftede 
bilag. 

Pkt. 5 (D) 30 min 
Budgethøring 

Formål:  
Vi skal drøfte høringsmaterialet og hvilke pointer, 
der skal indgå i høringssvaret. 
I materialet er indledningen og derudover 
skoleområdets del s125 ff det mest relevante. 
 
Drøftelser: 
Har forudsætningerne for at overholde budgettet 
ændret sig?  
Trafiksikkerhed særligt omkring tunnellen og 
skolens cykelstier (henvis til klimaregnskab). 
Fysiske læringsmidler – skal der afsættes penge til 
det med henblik på variation og 
deltagelsesmuligheder for alle børn? 
Udskolingens udeområder – vi kunne godt ønske 
os et bedre pausemiljø.  
 
Konkluderende: 
Vi synes det er godt de har prioriteret 
skoleområdet.  



Svært at forholde sig til budgettet, når tal varierer, 
som de gør. 
Vi er optaget af følgende emner: Trafiksikkerhed 
Fysiske læringsmidler og udskolingens 
udeområder. 

Pkt.  6 (D) 10 min 
Bestyrelsens plan for emner de 
næste to år 

Formål:  
Vi drøfter, hvilke emner, vi gerne vil dykke ned i de 
kommende to år. Det bliver en indledende 
drøftelse. 
 
Drøftelser: 
Kantinens udvalg 
Forældreredskaber til møder – skærme, alkohol 
m.m. 
Samværspolitik 
Udeområder for udskolingen og indskolingen 
Ny folkeskoleaftale – skoledagens opbygning – 
kriterier for den gode skoledag 
Fritagelse til eliteidræt 
Trivselspolitik, anti-mobbepolitik 
Forskudt mødetid i udskolingen 
Opfølgning private devices og Ipads – (input fra 
Skive Gymnasium og deres overvejelser om brug 
af Ipads) 
Deltagelsesmuligheder for alle – hænger sammen 
med både trivsel og læring 
Der skal vælges emne til fællesforældremødet i 
januar 
 
 
Konkluderende: 
Caroline laver en bruttoliste med temaer 
Vi beslutter emne til fællesforældremødet på næste 
SKB møde 

EVT: Næste møde 19/9 – der er kursus – det vil vi gerne 
støtte op om. Mødet rykkes til den 23.9. 

 


